

| | | |
|---|--|-----------------|
| Referat Bestyrelsesmøde | Afdeling 1243-0 | Lejerbo Horsens |
| Dato og tid: 30-03-23 kl. 18:30 Sted: Fælleslokalet Mødeleder: Camilla Referent: Camilla | Deltagere: Bestyrelse + suppleant Fraværende: Benedicte | |

| | Dagsorden | Referat |
|-----|--|--|
| 1. | Godkende referat fra sidst + evt. opfølgning | Godkendt |
| 2.* | Orientering fra formanden | Camilla orienterer om, at Jørgen har valgt at træde af suppleant. |
| 3. | Opfølgning på afdelingsmødet | <p>Bestyrelsen drøftede afdelingsmødets forløb.</p> <p>Huskeopslaget, der blev hængt op en uges tid før sidste tilmelding gav god respons. Spisning var en succes og gentages til næste afdelingsmøde.</p> <p>Ideer til næste gang:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bestyrelsen sidder blandt øvrige deltagere fremfor adskilt • Husk præsentation af bestyrelsen • Rengøring af lokalet • Eventuelt noget materiale i skabene forud for mødet og før deadline for aflevering af ændringsforslag: Form på ændringsforslag og tidshorizonten i forhold til at få lagt ønsker fra afdelingsmødet i budget. Camilla ser ind i om det kan illustreres på overskuelig vis. |
| 4. | Årshjul 2023-24 | <p>De kendte datoer for møderne fastholdes, men mødetidspunkt bliver klokken 18.</p> <p>Camilla laver et decideret årshjul og hænger en tilsvarende op i skabene, så alle kan se årets gang i bestyrelsen</p> |
| 5. | Aktivitetsudvalg | <p>Jytte orienterer:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Der er lavet opslag til ophæng i skabene med opstart af aktivitetsudvalg. • Mødedato: 13. april 2023 • Bestyrelsen giver kaffe på mødet. • Camilla tager opslaget med ud mandag i påsken sammen med referatet fra mødet her. |
| 6. | Hjemmeside | <p>Michael orienterer</p> <ul style="list-style-type: none"> - Websiden har været lidt en mundfuld. Vejledninger der ligger på hjemmesiden er ikke fyldestgørende - Har sparret med kommunikationsafdelingen - MEN vi er oppe og kører og hjemmesiden er nu live |

| | | |
|-----|----------------------------------|--|
| | | <ul style="list-style-type: none"> - Der bliver hængt opslag med henvisning til hjemmesiden op i skabene snarest - Vi forsøger at finde nogle bedre billeder end dem, der ligger p.t. Gerne fra beboerne |
| 7. | Fælleslokalet Opgavefordeling | <p>Jytte, Wendie og André tager teten og får det klaret.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Inventarliste - Det skal du selv have med-liste - Rengørings/afleveringstjekliste - Indkøbsønsker <p>Camilla tjekker med Servicecentret:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hvem står for at vaske gulvkludene? - Hvornår kan vi forvente at billeder kommer op? |
| 8. | Naboskab/tilflyttere m.m. | <p>Camilla orienterer:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Folder til brug for velkomst er undervejs. Der er tilbud fra en nabo om hjælp med formulering, Camilla rækker ud snarest. - Over foråret tager Camilla en tur rundt i hele afdelingen og hilser på, herefter bliver det kun nye og der tages en snak med Servicecentret om, hvilke dele af den nuværende indflytterpakke det giver mening at bestyrelsen overtager som en del af velkomsten. |
| 10. | Næste møde | 8. juni 2023 klokken 18:00 |
| 11. | Eventuelt | |
| | | |

**Bestyrelsen godkendte på mødet at indskyde punkt 2* Orientering fra formanden, der manglede på den oprindelige indkaldelse. Punkter herefter er derfor nummeret en højere end på mødeindkaldelsen.*